
 

 

 
 

 

Poznań, 6 września 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. możliwości wsparcia miasta w prowadzenie działalności Galerii Jerzego Piotrowicza 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o przedstawienie kompleksowej informacji na temat 

ewentualnych możliwości wsparcia przez miasto Towarzystwa im. Jerzego Piotrowicza w 

prowadzenie Galerii Jerzego Piotrowicza. Towarzystwo korzysta z wynajmowanego od 

ZKZL lokalu, którego komercyjne stawki pochłaniają obecnie 90% uzyskiwanej dotacji i tym 

samym powodują, iż dalsze utrzymanie i opłacanie siedziby nie będzie prawdopodobnie 

możliwe. W marcu 2022 roku Towarzystwo wystąpiło z wnioskiem do ZKZL o obniżkę 

stawki za najem galerii, jednak nie uzyskało żadnej pozytywnej odpowiedzi w tym temacie. 

 Stowarzyszenie jest odpowiedzialne za realizację myśli Jerzego Piotrowicza i dba o 

niezwykle cenny dorobek kulturowy pozostawiony po artyście. Prowadzona przez organizację 

galeria jest także miejscem okazjonalnych wystaw i wydarzeń związanych z malarstwem czy 

rzeźbą. Mimo trudnego czasu pandemii COVID-19, który szczególnie uderzył w poznańskie 

środowisko kultury, jednostka w sposób skuteczny realizować liczne inicjatywy aktywizujące 

naszych mieszkańców. Trudno więc obecnie wyobrazić sobie, by przez obecne problemy 

związane z funkcjonowaniem i współpracą z ZKZL, Towarzystwo zaprzestanie swojej 

działalności, na czym nie tylko kulturowo, ale i wizerunkowo straci nasze miasto. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


